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متن پرسش

سلام استاد گرانقدر: در طول ماه ربیع الاول مراسمی تحت عنوان عیدالزهرا و.... برگزار می شود و گفته

می شود علما و فضلا هم تاکید بر انجام این مراسمات داشته اند. استاد می دانم مقام معظم رهبری به

اصل وحدت تاکید دارند و اینکه نباید بر مقدسات سایر ادیان توهین شود و .... ولی استاد در مجالس

خصوصی و حتی تک نفری اگر برائت انجام شود به نظر شما اشکالی دارد؟ استاد این مطالبی که نقل

می شود مانند مطلب زیر چقدر صحت دارد؟ سالی مجلس جشن و سرور در نهم ربیع الاول در منزل

آیت االله العظمی حاج آقا حسین قمی رضوان االله تعالی علیه مرجع واحد تشیع پس از مرحوم آیت

االله العظمی سید ابوالحسن اصفهانی رحمه االله علیه قبل از مرجعیت مرحوم آیت االله العظمی حاج اقا

حسین بروجردی قدس االله روحه برگزار شد. در این مجلس فقهای طراز اول آیات عظام علمای اعلام

فضلاء و مدرسان و طبقان مختلف با ایمان حضور داشتند. عده ای از اهل ولاء مترسکی را به شکل عمر

بن الخطاب درست کردند. و بر الاغی سوار و وارد مجلس نمودند. آیت االله العظمی قمی مرجع واحد

زمان از دیدن این صحنه کمی ناراحت شد که این عمل مناسب با چنین مجمعی نیست بدون اینکه

این ناراحتی خود را ابراز کند. شب حضرت صدیقه طاهره فاطمه زهراء سلام االله علیها را در خواب دید

که از ایشان رو برگردانید. آن مرجع واحد زمانش، از این عمل حضرت زهراء علیها السلام افسرده خاطر

شد و عرض کرد: مگر بنده سید و از نسل شما و محرم شما نیستم؟ آن حضرت سلام االله علیها فرمود:

چرا هستی ولی چرا تو از صحنه ی دیروز ناراحت شدی؟ آیا تو در آن زمان بودی که عمر بن الخطاب

چه ظلمی بر من و شوهرم علی مرتضی کرد؟ چگونه مرا سیلی زده؟ چگونه محسنم را بر اثر ضربت بر

پهلویم کشته؟ چگونه بازویم و پهلویم را شکسته؟ چگونه در خانه ام را به آتش کشیده ؟ چه هتک

حرمت، اهانت، قساوت، ظلم و ستمی را بر اهل بیت رسول االله روا نداشته است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ملاک و حجت ما سخن نایب امام زمان«عجلااللهتعالیفرجهالشریف» یعنی

حضرت آیت االله خامنهای«حفظهاالله» در این زمان و در این تاریخ است و ایشان توهین به صحابه و

همسران پیامبر را حرام میدانند و از آن جهت که ایشان بهخوبی نشان دادهاند در تحقق اهداف

حضرت صاحبالزمان«عجلااللهتعالیفرجه» بهخوبی موفق بودهاند، در این مورد نیز باید از ایشان

تبعیت کرد. از طرفی مگر خواب برای کسی حجت میشود؟!! آیا فردای قیامت میتوانیم نسبت به

عملی که مبتنی بر خواب انجام دادهایم جوابگو باشیم؟ موفق باشید




